
Protokoll Sektionen för Medicinsk Teknik 21-01-24

Protokoll:
Sektionen för Medicinsk
Teknik
CNS #8
Söndag den 24 januari, 17:00
å Zoom, Cyberspace

1 Formalia

1.1 Mötets öppnande

Dagens möte öppnas i vanlig ordning av Ordförande Yrsa Rós Þórisdóttir,
hon öppnar mötet klockan 17:09.

1.2 Val av mötesordförande

Mötet väljer Yrsa Rós Þórisdóttir till mötesordförande.

1.3 Val av mötessekreterare

Mötet väljer Victoria Skeppland Hole till mötessekreterare

1.4 Närvaro

Yrsa Rós Þórisdóttir
Tarik Rezagic
Martin Tran
Victoria Skeppland Hole
Andrea Horsma
You Gustafsson
Cassandra Mannila
Desirée Sundberg

Ordförande
Vice Ordförande
Kassör
Sekreterare
Kommunikationsansvarig
Ledamot
Ledamot
Appendix

1.5 Försenad ankomst

Ingen försenad ankomst.

1.6 Adjungeringar

Inga adjungeringar sker.

Justeras:

Cassandra Mannila

1 Justeras:

Desirée Sundberg
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1.7 Godkännande av dagordning

Mötet tycker att dagordningen ser bra ut.

Dagordningen godkänns i sin helhet.

1.8 Justeringspersoner och justeringsdatum

Yrsa frågar om någon vill justera dagens protokoll. Både Cassandra Mannila
och Desirée Sundberg anmäler sig frivilligt som justeringspersoner.

Mötet väljer Cassandra Mannila och Desirée Sundberg till justeringspersoner.

Victoria bläddrar fram i kalendern och föreslår att sätta 7 februari som ju-
steringsdatum, exakt två veckor efter mötesdatumet.

Mötet väljer 7 februari som justeringsdatum.

2 Föregående protokoll

Victoria läser snabbt vad som togs upp under det föregående styrelsemötet.
Där diskuterades det planering inför sektionens födelsedag samt idéer på
alternativa aktiviteter under pandemin. I tillägg informerade Martin Tran om
att han jobbar för att anställa en ny redovisningsbyrå. Martin presenterade
även förslag på ändringar i budgeten.

3 Uppdateringar & månadsrapporter

Sedan det förra styrelsemötet har styrelsen genomfört November-SM där nya
poster har valts på sektionen.

Ordförande Yrsa har skrivit på en rad olika kontrakt inför MedTech Evening.
Hon har även kontaktat Konglig Elektrosektionens nya ordförande och bju-
dit in till möte samt häng över Tolvans discordkanal. Yrsa kan även meddela
att hon har varit på ordföranderåd.

Kommunikationsansvarig Andrea har sedan det föregående mötet skrivit ny-
hetsbrev, samtidigt har hon flitigt uppdaterat sektionens sociala medier. Hon
har lagt särskilt fokus på att marknadsföra MedTech Evening.

Ledamot Cassandra Mannila säger att hon försöker hitta en lösning på hur
hon ska lämna kavajer till styrelsens medlemmar. Hon meddelar att de kom-
mer att lämnas i Funq inom snar framtid.

Justeras:

Cassandra Mannila

2 Justeras:

Desirée Sundberg
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Kassör Martin Tran har skapat en bössa till musikhjälpen och säger att in-
samlingen i år har gått över all förväntan.

Sekreterare Victoria Skeppland Hole har skrivit protokoll till både PNS och
SM.

Vice Ordförande Tarik Rezagic har läst månadsrapporter från sektionens
nämnder, han har även varit på bokföringsutbildning.

Ledamot You Gustafsson säger med ärlig röst att hon inte har gjort så myc-
ket sedan förra styrelsemöte. Hon kan däremot meddela att hon har varit
förbi Tolvan och öppnat julkalendern.

Appendix Desirée Sundberg har justerat det föregående PNS protokollet.

Webmasterna kan äntligen informera att THS har ordnat en funktionärs-
mejl. Nu jobbar klumpen, Daniel och David, med att uppdatera sektionens
hemsida så att all information finns tillgängligt på engelska.

Internationellt ansvarig Katarina Mijic informerar om att de har skapat ett
nytt instagramkonto och har även fått en ny logga. Katarina har dessutom
närvarat på THS-möte angående Covid-19, hon väntar på att få mer infor-
mation om satsning på mental hälsa.

Studienämnden kan inte beskriva december månad som särskilt händelserik.
De håller för tillfället på med utvärdering av studieperiod 2.

Näringslivsgruppen har rekryterat inför MedTech Evening, de har dessutom
varit i kontakt med potentiella sponsorer till företagsmässan. Senare under
vintern kommer NLG bland annat att anordna event med startup-företag.

Valberedningen har fått en ny medlem efter förra SM. Nu planerar nämnden
inför Val-SM senare i mars.

PR är fortfarande begränsade på grund av KTHs beslut om förbud mot fes-
tanmälan. Däremot kommer det att hållas en pub på Tolvans discord någon
gång i februari.

Fø Fberättar att de har börjat sin planering inför mottagningen, senare i
februari kommer de att hålla en fadderpub över discord.

Ledamot med JML ansvar You Gustafsson tar över ordet och berättar vad
JML har gjort den senaste månaden. JML har haft möte med den nya JML-
gruppen inför kommande workshops.

Justeras:

Cassandra Mannila

3 Justeras:

Desirée Sundberg
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4 Diskussion beslutspunkter

4.1 Prisutdelning

I samband med sektionens födelsedag hade styrelsen häng över Tolvans di-
scordkanal där det bland annat hölls en rad olika tävlingar för sektionens
medlemmar. Styrelsen lovade fina priser, under dagens möte diskuteras där-
för hur dessa priser ska överlämnas på ett coronavänligt sätt samt vem som
ska få vilka priser.

4.2 Sektionslokal - Pandemiregleringar

Ordförande Yrsa har fått information om nya pandemiregleringar i sektions-
lokalerna. THS har infört nya begränsningar för access till bland annat
Tolvan och styrelsen behöver informera sektionens medlemmar om de nya
restriktionerna. Yrsa kommer att kontakta KG och ber även Kommunika-
tionsansvarig Andrea att informera om de nya restriktionerna på sektionens
sociala medier.

4.3 Kamratstipendiet

Ledamot och Studienämndsordförande Cassandra förklarar att årets kamrat
ska utses på Val-SM, sektionens medlemmar kan skicka in nomineringar som
därefter ska röstas om på sektionsmötet i mars.

4.4 Hållbarhetsråd

Styrelsen har fått information om att THS kommer att bilda ett hållbar-
hetsråd för att implementera THS nya miljöpolicy på KTH. Yrsa kommer
även att ta denna punkten vidare till KG och MAL eftersom de ansvarar för
sektionslokalerna.

4.5 Extra SM

Mötet diskuterar kort det kommande extra insatta sektionsmötet, och kom-
mer ganska snabbt överens om att köra samma procedur som föregående
SM.

4.6 Möte med nya Elektrostyret

Yrsa har varit i kontakt med ordförande för Konglig Elektrosektionen, sty-
relsen kommer att bjuda det nya elektrostyret på middag. Martin föreslår
att ha häng över discord samt bjuda alla på hämtmat. Styrelsen tycker det
är en bra idé och ser mycket fram emot att lära känna den nya styrelsen.

Justeras:

Cassandra Mannila

4 Justeras:

Desirée Sundberg
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5 Övriga frågor

Yrsa har varit i kontakt med PR, de behöver öka sin budget inför Vårbalen,
om nu en sådan tillställning kan hållas i år. Martin kikar i budgeten och ska
återkomma om vad som kan göras.

Yrsa fortsätter och berättar att Medicinska Föreningen har kontaktat sty-
relsen och vill ha ett tätare samarbete med Sektionen för Medicinsk teknik.
Styrelsen ser fram emot att ta upp kontakten post-corona.

Martin tar upp frågan kring alumniverksamheten, han tycker det är viktigt
att upprätthålla kontakten med alumner, men som mycket annat har coro-
napandemin även satt stopp för att bjuda alumner på middag. Han frågar
därför mötet hur man kan upprätthålla alumniverksamheten på andra sätt.
Ett förslag är att återskapa kontakten genom en facebook-grupp som lades
ner för några år sedan.

6 Nästkommande möte

Nästkommande styrelsemöte bestäms internt via sociala medier.

7 Mötets högtidliga avslutning

Ordförande Yrsa Rós Þórisdóttir avslutar mötet klockan 18:29.

Vid protokollet Justeras

Victoria Skeppland Hole
Sekreterare
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS

Yrsa Rós Þórisdóttir
Ordförande
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS

Justeras:

Cassandra Mannila

5 Justeras:

Desirée Sundberg
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